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Zápis č. 12/2024–27 

 

Předmět 12. zasedání Akademického senátu Vysoké školy ekonomické v Praze (AS VŠE) 

Datum 16. 06. 2025 

Místo Fakulta managementu, Jindřichův Hradec, místnost č. 110 (zasedání svoláno v hybridní 

formě) 

Přítomni FFÚ: Borovička, Hubáčková, Marek, Vančurová 

FMV: Bič, Čapková, Peterková, Grácová, Garip 

FPH: Pavelka, Svobodová, Dostálová (do 15:15), Valkovičová (do 16:20) 

 FIS: Fales, Helman, Malínek, Potančok, Zouhar 

NF: Němec, Vondráček, Váňa 

 FM: Cirhanová, Lejčková, Míková, Pažitný (do 14:16), Pospíšil 

Jiné: Fliedrová (do 16:05) 

Omluveni Mičáň, Stříteský, Ševčíková, Zelenka 

Hosté Dvořák (rektor), Hnát (prorektor), Lukeš (prorektor), Nidl (prorektor), Novotný 

(prorektor), Zouhar (kvestor), Tóth (kancléř), Sabolovič (děkan FM) 

Předsedali Pavelka (předseda) 

Čas jednání 13:19 – 16:48  

Program 1. Zahájení, prezence, program. 

 2. Volba místopředsedy Akademického senátu VŠE v Praze (z řad studentů) 

 3. Výroční zpráva o hospodaření Vysoké školy ekonomické v Praze za rok 2024 

 4. Výroční zpráva o činnosti Vysoké školy ekonomické v Praze za rok 2024 

 5. Změna Pravidel systému zjišťování kvality vzdělávací, tvůrčí a s nimi souvisejících 

činností a vnitřního hodnocení kvality vzdělávací, tvůrčí a s nimi souvisejících činností 

 6. Změna Studijního a zkušebního řádu VŠE v Praze 

 7. Změna Stipendijního řádu VŠE v Praze 

 8. Volby delegátů Vysoké školy ekonomické v Praze do Rady vysokých škol 

 9. Různé 

 

1. Zahájení, prezence, program 

Čas: 13:19 - 13:30 (v záznamu MS TEAMS: 00:25:27 - 00:36:40) 

Průběh: Po zahájení zasedání předsedou AS VŠE přivítal děkan Fakulty managementu                   

doc. Sabolovič členy AS VŠE na půdě této fakulty. Následně proběhla prezence všech 

senátorů – přítomných prezenčně a online v systému MS TEAMS. K návrhu programu 
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měl připomínku senátor Helman, který zmínil zařazení samostatného bodu o analýze 

úspěšnosti studentů (pokračování z minulého jednání AS). Předsedající upozornil na 

časové omezení konání zasedání z důvodu odjezdu autobusu, ale uvedl, že pokud to čas 

dovolí, bude bod zařazen do různého.   

Výsledek: Program zasedání byl schválen dle pozvánky. 

Hlasování č. 12.1 (o programu zasedání AS VŠE) 

Textace:  „AS VŠE schvaluje program zasedání dle pozvánky.“ 

Začátek: 13:26 (v záznamu MS TEAMS: 00:32:17) 

Přítomni: 28 

Pro: 25 

Proti: 0 

Zdrželi se: 1 

Nehlasovali: 2 

Výsledek:  Program byl schválen. 

2. Volba místopředsedy Akademického senátu VŠE v Praze (z řad studentů) 

Čas: 13:30 -13:42 (v záznamu MS TEAMS: 00:36:41 – 00:48:21) 

Průběh: Předsedající uvedl, že z důvodu rezignace bývalého místopředsedy z řad studentů 

Remla na člena AS VŠE (ke dni 6.6. 2025) se novou členkou AS VŠE stala kolegyně 

Valkovičová. Zároveň však je třeba zvolit nového místopředsedu z řad studentů. AS již 

na prvním zasedání zvolil Volební komisi ve složení: Borovička, Marek, Pažitný, 

Grácová. Senátor Borovička na místě rezignoval na člena Volební komise. Předsedající 

předal slovo předsedovi Volební komise Markovi, který vyzval k podání návrhů 

kandidátů. Senátor Fales navrhl senátora Borovičku. Stejný návrh měl i senátor Helman. 

Senátor Borovička souhlasil s kandidaturou. Jiný kandidát navržen nebyl.  

Výsledek: AS VŠE zvolil Jana Borovičku místopředsedou AS VŠE z řad studentů. 

Hlasování č. 12.2 (o usnesení AS VŠE) 

Textace:    „AS VŠE volí místopředsedou AS z řad studentů Jana Borovičku.“ 

Začátek: 13:39 (v záznamu MS TEAMS: 00:44:17) 

Přítomni: 27 

Pro: 22 

Proti: 3 

Zdrželi se: 1 

Nehlasovali: 1 

Výsledek:  Usnesení bylo přijato. 
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3. Výroční zpráva o hospodaření Vysoké školy ekonomické v Praze za rok 2024 

Čas: 13:42-13:50 (v záznamu MS TEAMS: 00:44:18 - 00:56:00) 

Průběh: Předsedající požádal pana kvestora o představení materiálu. Předsedkyně Finanční 

komise senátorka Vančurová představila závěry této komise a upozornila, že komise 

nebyla usnášeníschopná.  Do následující diskuze se zapojili senátoři Helman a Marek. 

Kvestor na připomínky průběžně reagoval.  

Výsledek: AS VŠE schválil Výroční zprávu o hospodaření Vysoké školy ekonomické v Praze 

za rok 2024.   

Hlasování č. 12.3 (o usnesení AS VŠE) 

Textace:  „AS VŠE schvaluje Výroční zprávu o hospodaření Vysoké školy ekonomické 

v Praze za rok 2024.“ 

Začátek: 13:49 (v záznamu MS TEAMS: 00:55:00) 

Přítomni: 27 

Pro: 26 

Proti: 0 

Zdrželi se: 1 

Nehlasovali: 0 

Výsledek:  Usnesení bylo přijato. 

 

4. Výroční zpráva o činnosti Vysoké školy ekonomické v Praze za rok 2024 

Čas: 13:50-14:21 (v záznamu MS TEAMS: 00:56:01 - 01:27:26) 

Průběh: Předsedající požádal pana rektora o představení materiálu, kterého následně doplnil 

prorektor Novotný.  Do následující diskuze se zapojili senátoři Helman, Potančok a 

prorektoři Novotný a Hnát a rektor Dvořák.   

 

 Výsledek:  AS VŠE schválil Výroční zprávu o činnosti Vysoké školy ekonomické v Praze za 

rok 2024. 

Hlasování č. 12.4 (o usnesení AS VŠE) 

Textace:    „AS VŠE schvaluje Výroční zprávu o činnosti Vysoké školy ekonomické 

v Praze za rok 2024.“ 

Začátek: 14:18 (v záznamu MS TEAMS: 01:23:54) 

Přítomni: 26 

Pro: 23 

Proti: 0 
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Zdrželi se: 2 

Nehlasovali: 1 

Výsledek:  Usnesení bylo přijato. 

 

5. Změna Pravidel systému zjišťování kvality vzdělávací, tvůrčí a s nimi 

souvisejících činností a vnitřního hodnocení kvality vzdělávací, tvůrčí a s nimi 

souvisejících činností 

Čas: 14:21-14:36 (v záznamu MS TEAMS: 01:27:27 – 01:42:19) 

Průběh: Předsedající požádal pana rektora o představení materiálu. Pan rektor obecně představil 

všechny následující předpisy. Rektora doplnil prorektor Hnát. Předsedající požádal 

předsedu Legislativní komise senátora Marka a předsedkyni Studijní a pedagogické 

komise senátorku Peterkovou k představení závěrů těchto komisí k předloženému 

materiálu. Senátor Helman poděkoval zpracovatelům materiálu.  

 

Výsledek: AS VŠE schválil změnu Pravidel systému zjišťování kvality vzdělávací, tvůrčí a s 

nimi souvisejících činností a vnitřního hodnocení kvality vzdělávací, tvůrčí a s nimi 

souvisejících činností 

Hlasování č. 12.5 (o usnesení AS VŠE) 

Textace:  „AS VŠE schvaluje návrh na změnu Pravidel systému zajišťování kvality 

vzdělávací, tvůrčí a s nimi souvisejících činností a vnitřního hodnocení kvality 

vzdělávací, tvůrčí a s nimi souvisejících činností VŠE v Praze.“ 

Začátek: 14:35 (v záznamu MS TEAMS: 01:41:30) 

Přítomni: 26 

Pro: 23 

Proti: 0 

Zdrželi se: 3 

Nehlasovali: 0 

Výsledek:  Usnesení bylo přijato. 

 

6. Změna Studijního a zkušebního řádu VŠE v Praze 

Čas: 14:37-15:55 (v záznamu MS TEAMS: 01:42:20 – 03:00:59) 

Průběh: Předsedající požádal pana prorektora Hnáta o představení materiálu, kterého doplnil 

prorektor Lukeš. Změny vychází primárně z novely zákona. Předsedající požádal o 

stanovisko předsedy Legislativní komise. Na připomínky předsedy Legislativní komise 

reagoval rektor a prorektor Lukeš. Do následující diskuze se zapojili senátoři/senátorky 



Zápis č. 12/2024–2027 | Zasedání AS VŠE 16. 06. 2025 

Strana 5 z 9  

Bič, Vondráček, který předložil dva návrhy na změnu materiálu, Marek, Zouhar, 

Lejčková a prorektoři Lukeš, Hnát a rektor. Předsedající se dotázal, zda rektor jako 

předkladatel materiálu akceptuje změny, které navrhl senátor Vondráček. Rektor 

odpověděl, že nikoliv. O slovo následně požádal host doc. Ševčík, kterému dal 

předsedající slovo. Na připomínky doc. Ševčíka reagoval rektor a prorektoři Hnát a 

Lukeš. Dotaz položil i senátor Váňa. Po ukončení diskuze předsedající dal hlasovat o 

materiálu, který byl předložen rektorem v řádně stanoveném termínu, a který byl 

následně doplněn o dílčí připomínky senátorů, Legislativní komise a MŠMT. Hlasováno 

bylo o verzi materiálu s úpravami ze dne 11.6., kterou obdrželi všichni členové AS VŠE. 

Jelikož byl materiál schválen v podobě předložené rektorem, nebylo již hlasováno o 

pozměňovacích návrzích senátora Vondráčka.  

 

Výsledek: AS VŠE schválil změnu Studijního a zkušebního řádu VŠE v Praze.  

Hlasování č. 12.6 (o usnesení AS VŠE) 

Textace:  „AS VŠE schvaluje návrh na změnu Studijního a zkušebního řádu VŠE v 

Praze.“ 

Začátek: 15:52 (v záznamu MS TEAMS: 02:57:22) 

Přítomni: 25 

Pro: 20 

Proti: 2 

Zdrželi se: 2 

Nehlasovali: 1 

Výsledek:  Usnesení bylo přijato. 

7. Změna Stipendijního řádu VŠE v Praze 

Čas: 15:55-14:45 (v záznamu MS TEAMS: 03:01:00 – 03:06:15) 

Průběh: Jelikož tento bod byl již diskutován v rámci předcházejícího bodu, předsedající rovnou 

požádal o hlasování.  Po skončení hlasování představil svůj názor na hlasování 

k předcházejícímu bodu senátor Vondráček, za což mu předsedající poděkoval.  

 

Výsledek: AS VŠE schválil návrh na změnu Stipendijního řádu VŠE v Praze. 

Hlasování č. 12.7 (o usnesení AS VŠE) 

Textace:  „AS VŠE schvaluje návrh na změnu Stipendijního řádu VŠE v Praze.“ 

Začátek: 15:57 (v záznamu MS TEAMS: 03:02:30) 

Přítomni: 25 

Pro: 22 
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Proti: 0 

Zdrželi se: 2 

Nehlasovali: 1 

Výsledek:  Usnesení bylo přijato. 

8. Volba delegátů Vysoké školy ekonomické v Praze do Rady vysokých škol 

Čas: 13:45-14:58 (v záznamu MS TEAMS: 01:37:10 – 03:43:05) 

Průběh: Předsedající uvedl, že v souvislosti s rezignací kolegy Remla na člena AS VŠE, došlo 

k jeho rezignaci i na pozici delegáta ve Studentské komoře Rady vysokých škol. Je tudíž 

nutno navrhnout nového delegáta. Jelikož byl představen návrh na přesun současného 

náhradníka – senátora Mičáně – na pozici delegáta, je třeba navrhnout i případného 

náhradníka.  Zároveň k poslednímu červnu rezignuje prof. Soukup, který byl delegátem 

do Rady vysokých škola za akademické pracovníky VŠE, proto je třeba zvolit i jeho 

nástupce. I na základě diskuze na minulých zasedáních AS VŠE a v souvislosti se 

Statutem Rady vysokých škol, předsedající navrhl, aby nejprve o návrzích studentských 

kandidátů hlasovali pouze senátoři AS VŠE z řad studentů a následně o nich bude 

hlasovat celý AS VŠE, a obdobně bude nejprve hlasováno o delegátovi za akademické 

pracovníky pouze senátory AS VŠE za akademické pracovníky a následně o něm celým 

AS VŠE. Jelikož jde o hlasování o volbě osob, navrhl předsedající tajné hlasování, o 

kterém bylo hlasováno jako první. Místopředseda Borovička navrhl na pozici 

náhradníka do Studentské komory senátora Falese a senátora Mičáně na funkci delegáta. 

Senátor Mičáň vyjádřil souhlas mailem a senátor Fales na místě. Na pozici delegáta za 

akademické pracovníky nebyl podán žádný návrh. Po krátké přestávce došlo 

k hlasování.  

 

Výsledek: AS VŠE schválil tajné hlasování k bodu č. 8 

 Senátoři z řad studentů souhlasí se jmenováním Ing. Alexe Mičáně jako delegáta 

Vysoké školy ekonomické v Praze do Studentské komory Rady vysokých škol. 

  AS VŠE souhlasí se jmenováním Ing. Alexe Mičáně jako delegáta Vysoké školy 

ekonomické v Praze do Studentské komory Rady vysokých škol. 

 Senátoři z řad studentů souhlasí se jmenováním Matyáše Falese jako náhradníka 

delegáta Vysoké školy ekonomické v Praze do Studentské komory Rady vysokých 

škol. 

 AS VŠE souhlasí se jmenováním Matyáše Falese jako náhradníka delegáta Vysoké 

školy ekonomické v Praze do Studentské komory Rady vysokých škol. 

Hlasování č. 12.8a (o usnesení AS VŠE) 
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Textace:  „AS VŠE souhlasí s tajným hlasováním bodu č. 8.“ 

Začátek: 16:26 (v záznamu MS TEAMS: 03:31:24) 

Přítomni: 23 

Pro: 22 

Proti: 0 

Zdrželi se: 1 

Nehlasovali: 0 

Výsledek:  Usnesení bylo přijato. 

Hlasování č. 12.8b (o usnesení AS VŠE – hlasováno pouze senátory z řad studentů) 

Textace:  „AS VŠE souhlasí se jmenováním Ing. Alexe Mičáně jako delegáta Vysoké školy 

ekonomické v Praze do Rady vysokých škol. 

Začátek: 16:28 (v záznamu MS TEAMS: 03:33:57) 

Přítomni: 9 

Pro: 8 

Proti: 0 

Zdrželi se: 0 

Nehlasovali: 1 

Výsledek:  Usnesení bylo přijato většinou senátorů z řad studentů  

Hlasování č. 12.8c (o usnesení AS VŠE – hlasováno všemi členy AS VŠE) 

Textace:  „AS VŠE souhlasí se jmenováním Ing. Alexe Mičáně jako delegáta Vysoké školy 

ekonomické v Praze do Rady vysokých škol.“ 

Začátek: 16:31 (v záznamu MS TEAMS: 03:36:32) 

Přítomni: 23 

Pro: 22 

Proti: 0 

Zdrželi se: 0 

Nehlasovali: 1 

Výsledek:  Usnesení bylo přijato  

 

Hlasování č. 12.8d (o usnesení AS VŠE – hlasováno pouze senátory z řad studentů) 

Textace:  „AS VŠE souhlasí se jmenováním Matyáše Falese jako náhradníka delegáta 

Vysoké školy ekonomické v Praze do Rady vysokých škol.“ 

Začátek: 16:33 (v záznamu MS TEAMS: 03:38:51) 

Přítomni: 9 

Pro: 8 

Proti: 0 

Zdrželi se: 1 

Nehlasovali: 0 

Výsledek:  Usnesení bylo přijato většinou senátorů z řad studentů  

Hlasování č. 12.8e (o usnesení AS VŠE – hlasováno všemi členy AS VŠE) 
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Textace:  „AS VŠE souhlasí se jmenováním Matyáše Falese jako náhradníka delegáta 

Vysoké školy ekonomické v Praze do Rady vysokých škol.“ 

Začátek: 16:35 (v záznamu MS TEAMS: 03:40:36) 

Přítomni: 23 

Pro: 22 

Proti: 0 

Zdrželi se: 1 

Nehlasovali: 0 

Výsledek:  Usnesení bylo přijato  

 

9. Různé 

Čas: 16:38 -16:48 (v záznamu MS TEAMS: 03:43:07 - 03:53:35) 

Průběh:  Z důvodu časového bude senátor Helman prezentovat další data o neúspěšnosti studentů 

ve srovnání s jinými VŠ až na zářijovém zasedání.  

 Předsedající informoval o návrzích termínů zasedání AS VŠE v příštím akademickém 

roce. K návrhu nebyly žádné připomínky.  

 Kvestorem nabídl možnost některému členovi AS VŠE účastnit se hodnotící komise 

k veřejné zakázce „Vjezdová vrátnice NB“. Předsedající navrhl senátorku 

Vančurovou, která s nominací souhlasila. Jiné návrhy nebyly.  

 Pan rektor informoval o čtvrteční návštěvě MEP, stručně o rekonstrukcích přes léto a 

poděkoval všem členům AS. 

 Předsedající poděkoval za pohostinnost Fakultě managementu a popřál všem 

přítomným pěkné prázdniny.  

  

 

Výsledek: AS VŠE schválil navržené usnesení 

Hlasování č. 12.9 (o usnesení AS VŠE) 

Textace:  „AS VŠE vyjadřuje souhlas se jmenováním prof. Vančurové členkou hodnotící 

komise veřejné zakázky ”Vjezdová vrátnice NB”. 

Začátek: 16:45 (v záznamu MS TEAMS: 03:50:22) 

Přítomni: 23 

Pro: 23 

Proti: 0 

Zdrželi se: 0 

Nehlasovali: 0 

Výsledek:  Usnesení bylo přijato. 
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Přesedající ukončil 12. zasedání AS VŠE zasedání v 16:48.   

 

 

Zapsal: Ing. Jakub Drábek, Ph.D.  

 

 

Schválil: doc. Ing. Tomáš Pavelka, Ph.D. (předseda AS VŠE) 

 


